ՊԱՐԶԱԲԱՆՈՒՄ 2
«Կրթության բարելավում» վարկային ծրագրի Նորարարությունների մրցակցային հիմնադրամի երկրորդ հիմնական շրջափուլով «Երևանի Մխիթար Հերացու անվան պետական բժշկական համալսարան» հիմնադրամի կողմից իրականացվող «Ուղեղի հիմնարար հետազոտությունների գիտակրթական կենտրոն» դրամաշնորհային ծրագրի շրջանակներում լաբորատոր սարքավորումների և պարագաների ձեռքբերման նպատակով ԵՊԲՀ-1/2020 ազգային մրցակցային գնման շրջանակներում ստացված հարցադրումների վերաբերյալ

Հարցադրում № 1: ՌԴ-ում գրանցված մեր ընկերությունը մասնակցելու է սույն մրցույթին։ Համաձայն մրցույթի պայմանների Գնացուցակ և Գնացուցակ և Կատարման ժամանակացույց՝ Հարակից ծառայություններ աղյուսակներում, ինչպես նաև Հայտի նամակում մրցույթի մանսակցից պահանջվում է նշել յուրաքանչյուր ապրանքի համար վճարվելիք վաճառքի հարկերը (ԱԱՀ) և ընդհանուր գինը տեղական արժույթով՝ ներառյալ հարկերը (ԱԱՀ)։ Խնդրում եմ պարզաբանել, թե արդյոք Հայաստանում ԱԱՀ վճարող չհանդիսացող մեր ընկերության կողմից ներկայացված հայտի վերը նշված համապատասխան դաշտերում որևէ նշում պետք է կատարել թե ոչ, հաշվի առնելով որ մեր ընկերությունը Հայաստանում ԱԱՀ վճարող չի հանդիսանում և մեր կողմից ներկայացված գնային առաջարկները ԱԱՀ չեն ներառում։

Պարզաբանում № 1: Համաձայն Մրցութային փաթեթի ՀՄՄ 15 կետի՝ գնային առաջարկները պետք է ներկայացվեն ըստ տրված Ձևաչափերի Գնորդի երկրի արժույթով՝ ՀՀ դրամով՝ անկախ հայտատուի ՀՀ ռեզիդենտ կամ ոչ ռեզիդենտ լինելու հանգամանքից: Կախված հայտատուի ԱԱՀ վճարող լինելու կամ չլինելու հանգամանքից էլ Գնացուցակներում լրացվում է կամ չի լրացվում համապատասախան սյունակը:


Անկախ ռեզիդենտ կամ ոչ ռեզիդենտ լինելու կամ չլինելու հանգամանքից, եթե Ձեր կազմակերպությունը հանդիսանում է ԱԱՀ վճարող, ապա հրավերում նշված սյունակներում պետք է նշվի ԱԱՀ-ի չափը՝ ՀՀ դրամով:
Հարգանքով՝ «Երևանի Մխիթար Հերացու անվան պետական բժշկական համալսարան» հիմնադրամ
РАЗЪЯСНЕНИЕ 2
О вопросах, полученных в рамках национальной конкурсной закупки ЕГМУ-1/2020 в целях приобретения лабораторной техники и принадлежностей в рамках грантового проекта “Научно-образовательный центр по фундаментальным исследованиям мозга”, осуществляемого фондом “Ереванский государственный медицинский университет имени Мхитара Гераци” на втором основном этапе конкурсного фонда инноваций кредитного проекта “Совершенствование образования”

Вопрос № 1. Зарегистрированная в РФ наша компания участвует в данном конкурсе. Согласно условиям конкурса Прейскурант и Прейскурант и Расписание выполнения в таблице сопутствующих услуг, а также в письме Заявки от участника конкурса требуется указать для каждого товара подлежащие уплате налоги продаж (Налог на добавленную стоимость) и общую стоимость в местной валюте, включая налоги (Налог на добавленную стоимость). Прошу разъяснить, нужно ли сделать какое-либо примечание в вышеуказанных полях заявки, представленной со стороны нашей компании, не выплачивающей НДС в Армении, принимая во внимание то, что наша компания не является выплачивающей НДС в Армении, и представленные с нашей стороны ценовые предложения не включают НДС.
Разъяснение № 1. Согласно 15 пункту Конкурсного пакета ценовые предложения должны представляться по данным форматам в валюте страны Покупателя – Армянский драм, независимо от того является ли Заявитель резидентом РА или нет. В зависимости от того, является ли Заявитель плательщиком НДС или нет, заполняется или не заполняется соответствующая графа в Прейскурантах.

Если ваша организация является плательщиком НДС, то в указанных в приглашении столбцах должен быть указан размер НДС в Армянских драмах, независимо от того, является ли организация резидентом или нет.

С уважением, 

Фонд “Ереванский государственный медицинский университет имени Мхитара Гераци”
CLARIFICATION 2
of questions on purchasing laboratory equipment and appliances for YSMU through National Competitive Bidding YSMU - 1/2020 within the framework of the grant project
"Scientific-Educational Center for Brain Basic Research" implementing by
“Yerevan State Medical University after Mkhitar Herasti” Foundation
under Competitive Innovation Fund second main stage of the
"Education Improvement" loan program
Question № 1. Our company which is registered in Russia is going to participate in this Bid. According to bid conditions, the Bidder should indicate in Price and Completion Schedule - Related Services Form as well as in Letter of Bid sales taxes (VAT) and the total price in local currency including taxes (VAT). Please clarify, whether it is mandatory to fill in the above-mentioned fields in the Bid submitted by our company, which is not considered a VAT payer in Armenia and our Bid prices do not include VAT.

Clarification № 1. Based on ITB (Instructions to Bidders) 15, Bid Prices should be submitted according to the Forms in the currency of the Purchaser’s Country i.e. in AMD, regardless the bidder being a resident or non-resident in the Republic of Armenia. The relevant column in Price Schedule should be filled in depending on the Bidder status as a VAT payer.
If your company is considered as a VAT payer, then the relevant columns of the Invitation should indicate the amount of VAT in AMD, regardless the status of being a resident or non-resident.
Sincerely,
“Yerevan State Medical University after Mkhitar Heratsi” Foundation
